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Abstract (en)
[origin: EP0312390A1] A vehicle (10) of the type having wheels (15,16) such as road wheels or wheels for guiding/driving tracks, and means (26) to
sense a load such as the weight of the vehicle (10) transmitted through a load carrying part (23), to the wheels (15,16), the load sensing means (26)
being mounted at a position closer to the wheels (15,16) than to a central longitudinal axis (25) of the vehicle.

Abstract (fr)
Véhicule (10) du type doté de roues (15, 16) telles que des roues de route ou des roues pour voies de guidage/conduite, ainsi que d'un moyen
(26) destiné a détecter une charge telle que le poids du véhicule (10) transmis par une partie portant la charge (23), aux roues (15, 16) en contact
avec le sol, le moyen de détection de charge (26) étant monté en une position plus proche des roues (15, 16) qu'un axe longitudinal central (25) du
véhicule.
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